
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 20/99 πρακτικό συνεδρίασης 

του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 
 

Αρ. απόφ. 415/99 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση έκδοσης πρωτοκόλλου 
διοικητικής αποβολής κατά  των Ε. 
Τσιτσιρδώνη και Μ.Ρούσκα. 

 
       Σήμερα 23 Αυγούστου του έτους 1999 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στο Δημοτικό 
Διαμέρισμα Τριποτάμου, στο καφενείο Κ. Χιονίδη, ύστερα από την με ημερομηνία 
19-8-1999 γραπτή πρόσκληση του κ. Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους 
συμβούλους, τους δημαρχιακούς  παρέδρους και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα 
άρθρα 94, 108 & 119 του Π.Δ 410/95 (ΔΚΚ). 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 33  μελών βρέθηκαν παρόντα  21 μέλη. 
          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  

                                                                                                   Πάρεδροι 
1. Μ. Ποτουρίδης Μ. Γαβρίδης Χ. Μουτσιόπουλος 
2. Ι. Κουρουζίδης Δ.  Πέτκος  
3. Δ. Ταχματζίδης Ε.  Λελεκάκης  
4. Κ. Πουλασουχίδης Γ. Ουρσουζίδης  
5. K. Aσλάνογλου Ν. Χαμαλής  
6. Α. Δελαβερίδης Π. Πιτούλιας  
7. Κ. Κόλβατζης Α. Ταραλάς Απόντες Δημαρχιακοί 
8. Κ. Γκαβαϊσές Χ. Γεωργιάδης Πάρεδροι 
9. Κ.  Βαφείδης Σ.  Παναγιωτίδης -------- 

10. Σ. Γεωργιάδης Ε. Λευκοπούλου  
11. Ι.  Τριανταφυλλίδης Ι. Ακριβόπουλος  
12. Α. Κεσίδης Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή  
13. M. Σουμελίδης ΣΗΜΕΙΩΣΗ:1) Κατά   τη    συζήτηση    της    υπ’   αριθ.   410/99 
14. Χ.  Σκουμπόπουλος απόφασης προσήλθε ο κ. Π. Αγαθαγγελίδης. 
15. Β. Γιαννουλάκης 2) Κατά    τη     συζήτηση    της   υπ’   αριθ.   415/99    απόφασης 
16. Λ. Τσαβδαρίδης αποχώρησε  ο κ. Π. Αγαθαγγελίδης. 
17. Θ.  Σιδηρόπουλος  
18. Ε. Σοφιανίδης  
19. Ε. Κουκουρδής  
20. Γ. Μανακούλης  
21. Π. Αγαθαγγελίδης  

 



Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 7ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 27-1-97 εισηγητικό σημείωμα του 
αντιδημάρχου κ. Κων/νου Πουλασουχίδη που έχει ως εξής: 

Με την υπ' αριθ. 205/19-3-96 απόφασή του το Δημοτικό Συμβούλιο ανέβαλε  
την συζήτηση και την λήψη απόφασης για την έκδοση πρωτοκόλλου διοικητικής 
αποβολής κατά του Εμμανουήλ Τσιτσιρδώνη και Μιχαήλ Ρούσκα από κοινόχρηστη 
δημοτική έκταση (αγροτικός δρόμος) που κατέχουν αυθαίρετα, γιατί το τοπογραφικό 
διάγραμμα που υπέβαλε ο ενδιαφερόμενος Ιωάννης Ταραμονλής δεν απεικόνιζε την 
πραγματικότητα. 

Ηδη ο Ιωάννης Ταραμονλής υπέβαλλε νέο τοπογραφικό διάγραμμα στο 
οποίο απεικονίζεται η υφιστάμενη κατάσταση   και πρέπει το Δημοτικό Συμβούλιο να 
αποφασίσει αν θα εκδοθεί πρωτόκολλο διοικητικής αποβολής κατά των Εμμανουήλ 
Τσιτσιρδώνη και Μιχαήλ  Ρούσκα από την κοινόχρηστη έκταση εμβαδού 317,50 μ2 
και 2234,00 μ2 αντίστοιχα, που κατέχουν αυθαίρετα. 

Σύμφωνα με το άρθρο 3 παρ. 12 του Ν.1307/95 το "πρωτόκολλο διοικητικής 
αποβολής προκειμένου για δημοτικά ακίνητα συντάσσεται από τον Δήμαρχο, ύστερα 
από απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου". 
 Επίσης ο πρόεδρος έθεσε υπόψη του συμβουλίου και την από1-7-99 εισήγηση 
της επιτροπής τεχνικών του Δ.Σ. με την οποία αυτή ομόφωνα εισηγείται να κινηθεί η 
διαδικασία σύνταξης πρωτοκόλλου διοικητικής αποβολής για τη διάνοιξη του δρόμου 
όπως αυτός φαίνεται από την διανομή, για όσους κατέχουν τμήματα του δρόμου 
αυτού. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 
 Γκαβαϊσές :Είναι ένα χρονίζον ζήτημα.  Ο κ. Ταραμονλής δεν μπορεί να πάει 
στο χωράφι του στο Ταγαροχώρι γιατί το κομμάτι  το προβλεπόμενο από τη διανομή 
δρόμου κατέχεται από τους Τσιτσιρδώνη και Ρούσκα. Από την επιτροπή ζητείται να 
κινηθεί διαδικασία διοικητικής αποβολής τους ώστε να διανοιχτεί αυτή η αγροτική 
οδός. 
 Πρόεδρος :Ερωτήσεις. 
 Κόλβατζης :Πως πήγαινε μέχρι τώρα στο κτήμα του ο αιτών; 
 Κουρουζίδης :Ο Δήμος εφάρμοσε σε αυτή την τακτική και σε άλλες 
περιπτώσεις; 
 Γκαβαϊσές :Αυτή την τακτική την έχει εφαρμόσει ο Δήμος και νομίζω ότι 
είναι και ορθή. Δεν νομίζω ότι προβλεπόμενους δρόμους έχει το δικαίωμα κανείς να 
τους καταργήσει. Σαν γενική αρχή οφείλουμε να κάνουμε τη διοικητική αποβολή. 
 Ο αιτών περνούσε μέσα από άλλα κτήματα με δυσκολίες. 
 Δήμαρχος :Στο τμήμα  περιουσίας  του Δήμου μας απασχολεί κι αυτό το 
ζήτημα. Ζήτησα καταγραφή 1)Όλων των  αποφάσεων μέχρι σήμερα περί διοικητικών 
αποβολών 2) Ποιες από αυτές εκτελέστηκαν.3) Κατά ποίων εξ αυτών ασκήθηκαν 
ανακοπές και ποιες κερδήθηκαν.4)Να συγκεντρωθούν όλες οι αιτήσεις που έχουν 
υποβληθεί για διοικητικές αποβολές. Ελπίζω να ολοκληρωθεί αυτή η διαδικασία 
ώστε μέχρι τέλους του έτους να έχουμε όλα τα στοιχεία. Στη συνέχεια να προχωρήσει 
η υπηρεσία σε εκτέλεση μίας σειράς προηγούμενων αποφάσεων οι οποίες δεν 
εκτελέστηκαν. 
 Πρέπει να μπει μία τάξη   για να μην έχει κανείς πολίτης παράπονο ότι εμένα 
με απέβαλαν ενώ άλλους όχι. 
 Κόλβατζης :Υπάρχουν  πολλές καταλήψεις σ' όλο τον κάμπο. Χάρηκα που 
θ΄αντιμετωπιστεί συνολικά. Η μεμονωμένη περίπτωση θ΄αντιμετωπίσει εύλογα 
ερωτηματικά  για ποιο λόγο γίνεται αυτή. Μπορεί να υπάρχουν καλλιέργειες που δεν 
μπορούν τώρα  να καταστραφούν και  ενδεχομένως ο αιτών  να μπορεί  να  



εξυπηρετείται με τρόπο που να μη θίγει τις περιουσίες των συγκεκριμένων. Εάν δεν 
υπάρχει αυτός ο τρόπος  συμφωνώ  να εφαρμοστεί ο νόμος. 
 Κουρουζίδης :Μετά τη διευκρίνιση του Δημάρχου θα πρότεινα το 
συγκεκριμένο θέμα να έρθει μαζί με τα άλλα ώστε  να δοθεί μία γενική λύση. 
 Ταραμονλής Εμ.,αιτών: Πρόκειται για έναν δρόμο 250 μ. περίπου. Μπορεί ν' 
ανοιχθεί ο δρόμος χωρίς να κάνουμε ζημιά σε κανέναν. Ακόμη και μία καλύβα που 
υπάρχει σ΄αυτόν μπορεί να μην γκρεμιστεί. 
 Δήμαρχος :Θα κοπούν δένδρα για τη διάνοιξη του δρόμου; 
 Ταραμονλής :Ίσως  να κοπούν. Είναι απαραίτητος ο δρόμος για όλους. 
 Κουρουζίδης :Μέχρι σήμερα πως πηγαίνατε στο κτήμα σας; 
 Ταραμονλής :Πηγαίναμε από την άλλη πλευρά. Επειδή όμως χωρίστηκε το 
κτήμα αυτό δεν μπορούμε να πάμε. Περνάμε μέσα από το αδελφικό. 
 Πρόεδρος: Επί της προτάσεως του κ. Κουρουζίδη για αναβολή του θέματος, 
ποιοι συμφωνούν; 

 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 4 σύμβουλοι: 
Ι. Κουρουζίδης, Κ. Κόλβατζης, Σ. Γεωργιάδης, Μ. Σουμελίδης. 
 Πρόεδρος: Ποιοι διαφωνούν; 

 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 16 σύμβουλοι: 
Μ. Ποτουρίδης, Δ. Ταχματζίδης, Κ. Πουλασουχίδης, Κ. Ασλάνογλου, Α. 
Δελαβερίδης, Κ. Γκαβαισές, Κ. Βαφείδης, Ι. Τριανταφυλλίδης, Α. Κεσίδης, Χ. 
Σκουμπόπουλος, Β. Γιαννουλάκης, Λ. Τσαβδαρίδης, Θ. Σιδηρόπουλος, Ε. 
Σοφιανίδης, Ε. Κουκουρδής, Γ. Μανακούλης. 
 Πρόεδρος: Κατά Πλειοψηφία συζητείται το θέμα. 
 Ποιοι συμφωνούν με την πρόταση της επιτροπής; 

 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 11 σύμβουλοι: 
Κ. Ασλάνογλου, Α. Δελαβερίδης, Κ. Γκαβαισές, Α. Κεσίδης, Χ. Σκουμπόπουλος, Β. 
Γιαννουλάκης, Λ. Τσαβδαρίδης, Θ. Σιδηρόπουλος, Ε. Σοφιανίδης, Ε. Κουκουρδής, Γ. 
Μανακούλης. 
 Πρόεδρος: Ποιοι διαφωνούν; 

 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 9 σύμβουλοι: 
Μ. Ποτουρίδης, Ι. Κουρουζίδης, Δ. Ταχματζίδης, Κ. Πουλασουχίδης, Κ. Κόλβατζης, 
Κ. Βαφείδης, Σ. Γεωργιάδης, Ι. Τριανταφυλλίδης, Μ. Σουμελίδης. 
 Το Δ.Σ μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 27-1-97 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου κ. Κων/νου 
Πουλασουχίδη. 
2.- Την από 19-5-94 αίτηση του Εμμανουήλ Ταραμονλή με την οποία ζητά να κινήσει 
ο Δήμος διαδικασία για τη διάνοιξη καταληφθέντος τμήματος (αγροτικής οδού). 
3.- Την με αριθ. 205/96 απόφασή του. 
4.- Την από 1-7-99 εισήγηση της επιτροπής τεχνικών του Δ.Σ.. 
5.- Ότι οι παραπάνω εκτάσεις αποτελούν τμήματα κοινόχρηστου δημοτικού αγρ/χίου. 
6.- Ότι προκειμένου να διανοιγεί η παραπάνω αγροτική οδός πρέπει ο Δήμος ν’ 
ασκήσει διοικητική αποβολή κατά των κατεχόντων αυθαίρετα τμήματα της αγροτικής 
οδού.  
7.- Τις διατάξεις του άρθρου 1 του Ν. Δ/τος 31/68 «Περί προστασίας των Ο.Τ.Α» 
όπως αυτές αντικαταστάθηκαν με την παρ. 12 του αρ. 3 του Ν. 2307/95 (Φ.Ε.Κ. 113 
Α΄/95) καθώς και των αρ. 1-24 του Α.Ν 1539/38 και 2 του Α.Ν. 263/68. 
 

 
 
 



Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 
 Εγκρίνει την έκδοση πρωτοκόλλου διοικητικής αποβολής κατά των 
Εμμανουήλ Τσιτσιρδώνη και Μιχαήλ Ρούσκα από τις εκτάσεις εμβαδών 317,50 τ.μ. 
και 2.234,00 τ.μ. αντίστοιχα τις οποίες κατέχουν αυθαίρετα και οι οποίες αποτελούν 
τμήματα κοινόχρηστης δημοτικής έκτασης (αγροτικός δρόμος) μεταξύ των αριθ. 86, 
100, 101, 102 και 98, 99, 70, 87 αγροτεμαχίων αγροκτήματος Ταγαροχωρίου Ο.Δ. 
1029. 

Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό    415/ 1999 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
 Μ. Ποτουρίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 I.  Kουρουζίδης Β.  Γιαννουλάκης 

 Δ.  Ταχματζίδης Λ. Τσαβδαρίδης 
ΚΩΝ/ΝΟΣ  ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ Κ.  Πουλασουχίδης Θ. Σιδηρόπουλος 

 Α. Δελαβερίδης Ε.  Σοφιανίδης 
 Κ. Κόλβατζης Ε. Κουκουρδής 
 Κ. Γκαβαϊσές Γ.  Μανακούλης 
 Κ. Βαφείδης Π.  Αγαθαγγελίδης 
 Σ. Γεωργιάδης   
 Ι. Τριανταφυλλίδης   
 Α.  Κεσίδης   
 Μ. Σουμελίδης   

 
Ακριβές απόσπασμα 

Βέροια  3-9-1999 
Ο Δήμαρχος 

 
 
 

ΓΙΑΝΝΗΣ  ΧΑΣΙΩΤΗΣ 
  
 


